
Raadsvraag 

2019-15 
 

Afkomstig van  Van der Stappen 

   

Politieke groepering  Progressief Akkoord Leudal 

  

Datum binnenkomst 
vraag op raadsgriffie 

+  
afhandelingstermijn 

 25jan19 10 werkdagen 

  

Portefeuillehouder  Martens 

   

Afdeling 
 

 RU 

  

Join- 
raadsvragenboek 

 2019-15 
Gladheidsbestrijding fietspaden Leudal 
 

  

Concrete vragen  De laatste dagen werd PAL door veel burgers gewezen op de 

volgende feiten mbt de gladheidsbestrijding na de sneeuwval: 

 Waarom wordt er nauwelijks of niet gestrooid en geveegd op 

fietspaden langs wegen (vb. Healen-Roggel, Ittervoort-

Neeritter)? 

 Waarom is de Bergerweg niet een van de prioritaire wegen? 

Er fietsen honderden verkeersdeelnemers, plus op tijden 

intensief autoverkeer. 

 Daarbij werd ook gezegd dat de gladheidsbestrijding veel 

beter is in Maasgouw, en op ( fietspaden van) Provinciale 

wegen. Kunt u aangeven hoe dat kan?  

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 
1.  
2.  
3.  

4.  
5.  
6.  

 

Besluit college of 

portefeuillehouder 

 Datum:  

Besluit van (wie):  

Besluit luidt:  

 

 


